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Protokoll från extra årsmöte i Malmö FF 2019-11-26 

 
Plats: Restaurang 1910, Swedbank Stadion 

 

§1 

Mötet öppnas 

 

Ordförande Anders Pålsson håller ett kort inledande anförande och 

förklarar därefter årsmötet öppnat. 

 

§2 

Fastställande av 

röstlängd för mötet 

 

 

1405 medlemmar är röstberättigade vid årsmötet, varav 435 är 

representerade genom fullmakt. Årsmötet godkänner röstlängden. 

 

§ 3 

Val av ordförande och 

sekreterare för mötet 

 

 

Hans Petersson väljs till ordförande för mötet. Pontus Hansson väljs till 

sekreterare för mötet. 

 

§ 4 

Val av protokoll-

justerare och 

rösträknare 

 

 

Stadgarna föreskriver två protokolljusterare som också är rösträknare. 

Eftersom det kan bli omröstningar och det är ett stort antal medlemmar 

närvarande föreslår mötesordföranden att ytterligare fyra rösträknare ska 

utses, dock utan att samtidigt vara protokolljusterare. Årsmötet bifaller 

förslaget. 

 

Årsmötet väljer Ann-Sophie Berggren och Lena Petersson till 

protokolljusterare och rösträknare samt Maria Bergkvist, Stefan Hult, 

Jesper Persson och Linda Roos till rösträknare. 

 

§ 5 

Fråga om kallelse till 

årsmötet har skett i 

vederbörlig ordning 

 

 

 

Stadgarna föreskriver att kallelse till extra årsmöte ska skickas ut till 

medlemmarna senast två veckor före årsmötet. Utskicket kan ske 

elektroniskt förutom till de medlemmar som har begärt att få 

medlemsinformation via vanlig post. Mötessekreterare Pontus Hansson 

informerar om att kallelse har skickats ut elektroniskt samt per post i 

föreskriven tid. Information om datum och tid för årsmötet har dessutom 

redan dessförinnan publicerats på mff.se. 

 

Årsmötet godkänner att det har kallats i vederbörlig ordning. 

 

§ 6 

Fastställande av 

föredragningslista 

 

 

Föredragningslista har gått ut tillsammans med kallelsen. Årsmötet 

fastställer föredragningslistan. 

 

§ 7 

Behandling av 

styrelsens förslag 

 

Styrelsen lägger fram två förslag. Det ena förslaget handlar om att 

Malmö FF ska etablera ett damlag som spelar seriefotboll så snart som 

möjligt samt att Malmö FF, när utvecklingen av flickverksamheten så 

medger, ska etablera flicklag i den högsta åldersgruppen. Det andra 
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förslaget handlar om att årsmötet ger styrelsen mandat att slutföra 

förhandlingar med LB07 och därefter genomföra att Malmö FF genom 

samgående och samarbete övertar ansvaret för LB07:s 

ungdomsverksamhet samt damlag, inkluderande att ansöka hos Svenska 

Fotbollförbundet om att överta LB07:s serielicens i Elitettan. För att 

årsmötet ska anses bifalla det andra förslaget krävs kvalificerad 

majoritet bestående av 2/3 av de röster som avges. 

 

En närmare beskrivning av förslagen finns i bilaga 1. En beskrivning av 

beslutsprocessen på årsmötet finns i bilaga 2. En beskrivning av vad 

olika beslutsutfall på årsmötet innebär finns i bilaga 3. Styrelsens 

motivering till förslagen finns i bilaga 4. Ett mer ingående 

beslutsunderlag finns i bilaga 5. 

 

Anders Pålsson ger en sammanfattande översikt över förslaget och 

bakgrunden till dem. Pontus Hansson föredrar den formella 

beslutsprocessen och vad innebörden av olika beslutsutfall blir. 

 

Förslag om att starta damlag 

Niclas Carlnén föredrar förslaget om att starta damlag samt en kortare 

analys av konsekvenserna av förslaget. 

 

Hans Petersson förelägger årsmötet frågan för beslut genom 

acklamation. Votering begärs av en medlem. Hans Petersson konstaterar 

att en mycket stor majoritet röstar för förslaget och frågar mötet om 

voteringen därmed kan anses vara avgjord. Ingen har några 

invändningar mot detta förfarande. 

 

Årsmötet beslutar således att Malmö FF sta etablera ett damlag som 

spelar seriefotboll så snart som möjligt samt att Malmö FF, när 

utvecklingen av flickverksamheten så medger, ska etablera flicklag i den 

högsta åldersgruppen.   

 

Förslag om att LB07:s damlag och ungdomsverksamhet ska gå över till 

Malmö FF 

Niclas Carlnén och Pontus Hansson föredrar förslaget om att LB07:s 

damlag och ungdomsverksamhet ska gå över till Malmö FF. 

 

Hans Petersson lämnar ordet fritt för frågor och synpunkter. 

Medlemmen Niklas Blomberg noterar att siffrorna för kostnaderna som 

presenterades på mötet skiljer sig från siffrorna som finns i underlaget. 

Han undrar även hur stora Europaintäkter som krävs för att 

verksamheten inte ska gå med förlust samt vilka intäkter Malmö FF 

förväntar sig från Europaspel framöver när turneringsstrukturen görs 

om. Niclas Carlnén svarar att de tre miljoner som utgörs av overhead-

kostnader inte finns med i presentationen på mötet. Han svarar även att 

det ej är klart hur fördelningen av Europaintäkter mellan turneringarna 

ska ser ut från 2021. Anders Pålsson svarar att intäkter från Europaspel 

redan i dag krävs för att verksamheten ska gå runt och att det kommer 
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att krävas i något större utsträckning framöver. Medlemmen Henrik 

Larsson undrar om någon analys har gjorts av hur supporterkulturen 

påverkas om förslaget går igenom. Niclas Carlnén svarar att han har haft 

många samtal med olika representanter för supportrarna, inklusive ett 

antal med Henrik Larsson själv. Han hoppas att alla MFF-medlemmar i 

händelse av ett tydligt ställningstagande på årsmötet sluter upp bakom 

det beslut som fattas i föreningsdemokratisk anda. Henrik Larsson 

undrar vidare hur man ser på risken för att destruktiva krafter skulle få 

större utrymme på bekostnad av kreativa. Niclas Carlnén svarar på nytt 

att om ett beslut fattas med tillräckligt stor majoritet hoppas han att 

Malmö FF:s medlemmar sluter upp bakom beslutet på samma sätt som 

han hoppas att de sluter upp bakom motsatsen om årsmötet fattar ett 

sådant beslut. Medlemmen Ola Soler tackar för ett bra bemötande från 

styrelse och ledning under processen. Han konstaterar vidare att hans 

och många andras förhållningssätt i frågan är ideologiskt och ej 

rationellt och att det ibland är det ideologiska och känslomässiga som 

styr. En annan medlem (medlemmar som ej är namngivna uppgav inte 

sitt namn i anslutning till att de yttrade sig) undrar om det är moraliskt 

rätt att ta över ett annat lags plats i seriesystemet. Niclas Carlnén svarar 

att det i det här fallet är LB07 som har kommit med förfrågan och att de 

önskar att Malmö FF tar över i linje med förslaget. En annan medlem 

framför att det har presenterats en bra bild av fördelarna med samarbetet 

men undrar vilka negativa aspekter eller risker som har identifierats. 

Anders Pålsson svarar att en riskanalys har genomförts och att de 

främsta riskfaktorerna handlar om mjuka värden som ofta är det som 

skapar problem vid olika former av samgåenden eller nära samarbeten. 

En medlem anser att Malmö FF riskerar att likställas med AFC 

Eskilstuna om förslaget går igenom. En annan medlem framför att 

styrelsen har koll på ekonomin, att damfotbollen är under stark 

utveckling, att det här är ett sätt för Malmö FF att komma i framkant. 

Han avslutar med att det för honom är klart att vi ska rösta för förslaget. 

En annan medlem framför att förslaget ej är förenligt med vår 

värdegrund om fair play. Framgångar ska förtjänas. Historiskt har 

Malmö FF startat från grunden och inte tagit över andras framgångar. 

Medlemmen Bengt Grahn framför att han anser att det underlag som har 

presenterats är tillräckligt för att han ska rösta ja. Det enda argumentet 

emot är övertagandet av serielicensen. Han vill lyfta fram ett annat etiskt 

problem, nämligen behovet av att värva spelare från andra lag och de 

problem som därmed skapas för andra föreningar om Malmö FF startar 

från grunden. Medlemmen Ola Stensson undrar om styrelsen har gjort 

någon analys av hur lång tid det tar innan Malmö FF:s damlag är i 

Allsvenskan om vi startar från division 4. Anders Pålsson svarar att 

planen är att det ska ta sex år och därefter ytterligare några år innan vi 

spelar i Europa. En medlem anför att Malmö FF i division 4 kommer att 

slå publikrekord och att alla andra startar damlag från grunden, varför vi 

bör göra detsamma för att visa att vi är bäst i Sverige i alla avseenden. 

En annan medlem invänder mot behovet att värva spelare från andra 

klubbar och anser att det inte är nödvändigt i division 4. Samma medlem 

undrar varför bedömningen är att ett samarbete med LB07 leder till att 
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fler unga spelare utvecklas till seniorspelare på allsvensk nivå när vi 

redan i dag har koll på alla talanger i regionen. Anders Pålsson 

instämmer i att vi redan i dag känner till regionens talanger men att vi 

får en större bredd och därmed fler som spelar högre upp i åldrarna. 

Niclas Carlnén svarar att en ökad bredd kan ge fler seniorspelare därför 

att vissa spelare utvecklas senare än andra och att de får möjlighet att 

vara kvar i Malmö FF längre tid. Det är också en fråga om plantillgång 

där ett samarbete med LB07 innebär fler träningsplaner. En medlem 

framför ett tack till styrelsen, medlemmarna och årskortsinnehavarna för 

processen och den stora uppslutningen och undrar vilka nackdelarna är. 

Anders Pålsson svarar att det i första hand handlar om kulturfrågor. En 

medlem undrar om FC Rosengård har börjat om från början varje gång 

de har bytt namn och menar att det inte är så problematiskt att 

tillsammans med LB07 träda in i Elitettan. En annan medlem undrar om 

risken för negativ påverkan på varumärket när Malmö FF jämförs med 

AFC Eskilstuna och FC Köpenhamn. Niclas Carlnén svarar att han inte 

tror det blir någon negativ påverkan på varumärket av att ta över LB07:s 

verksamhet. Anders Pålsson framhåller att vi varken köper något eller 

betalar något utan att vi svarar positivt på en förfrågan från LB07. 

Samma medlem undrar om LB07 hade lagt fram förslaget om de inte 

hade haft problem med ekonomin. Anders Pålsson svarar att LB07:s 

ekonomi inte har gått ihop för en satsning på ett elitdamlag men att det 

även kan finnas andra anledningar till deras vilja att gå ihop. En medlem 

undrade hur många nya medlemmar som har tillkommit sedan 

offentliggörandet. Pierre Nordberg svarade att det kan röra sig om några 

hundra. En medlem undrade om det faktum att FN:s barnkonvention blir 

lag har påverkat. Niclas Carlnén svarar att det inte har påverkat eftersom 

Malmö FF redan följer barnkonventionen. Medlemmen Jan Tuve Möller 

ser visionen med förslaget och köper den. Han undrar emellertid om 

Malmö FF är det bästa hemmet för LB07. Han skulle föredra en 

spetsigare och smalare organisation. 

 

Hans Petersson konstaterar att det inte finns fler frågor eller synpunkter 

och att det är dags att gå till omröstning. Sluten omröstning har begärts 

och genomförs. Före omröstningen erinrar Hans Petersson om 

majoritetskravet för att förslaget ska gå igenom. 

 

Utfallet av omröstningen blir att 296 medlemmar röstar ja och 1090 

medlemmar röstar nej. Årsmötet beslutar således att avslå förslaget. 
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§ 8 

Mötet avslutas 

 

 

Hans Petersson förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

Pontus Hansson 

Protokollsekreterare 

  

 

Justerat Justerat Justerat 

 

 

 

 

Hans Petersson Ann-Sophie Berggren Lena Petersson 

Mötesordförande  


